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C. j.: MCPNE 00253/2020

Zápis

z 11. veřejného zasedání

Zastupitelstva Městské části Praha-Nebušice,

konaného dne 20.01.2020 od 17,00 hodin

v zasedací místnosti Uřadu městské části Praha-Nebušice,

Nebušická 128, Praha-Nebušice

 

Přítomni: Ing. Dvořáková Jána, Ing. Komárek Viktor, Sekerová Hana, Stočesová Helena,

Buddeus Jan, Benka Miloslav, RNDr. Marko Jakub, doc. Ing. akad. arch. Mojžíš Jiří,

Přerost Libor,

Omluveni: Mgr. Mužíková Hana, Pancner Jiří,

Zapisovatelka: Boltíková Hana

Ověřovatelé: Sekerová Hana, Benka Miloslav
 

Rozpočet MČ Praha — Nebušice na rok 2020.

Rozpočtový výhled MČ Praha — Nebušice na roky 2021-2025.

Sociální fond — fond zaměstnavatele pro rok 2020.

Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněným členům zastupitelstva MČ Praha —

Nebušice.

Plán činnosti finančního výboru Zastupitelstva MČ pro rok 2020.

Plán činnosti kontrolního výboru Zastupitelstva MČ pro rok 2020.

Připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“.

Zveřejnění záměru zřízení služebnosti.

Protokol číslo PP/36/02/7/2020 o předání a převzetí stavby č. 2950131 — „Cyklostezka

Nebušice — Přední Kopanina, trasa 1. Gabrielka — Sv. Juliana“.
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Rozšíření programu:

10. Projednání případného prodeje pozemku parc. č. 989/158, k. ú. Nebušice.

11. Informace o rozpočtových opatřeních starosty MČ Praha — Nebušice.

12. Odstoupení od Darovací smlouvy s GP Plus s.r.o..

13. Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva.

14. Různé

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva Městské části Praha—Nebušice bylo zahájeno v 17,00 hodin starostou

městské části Ing. Viktorem Komárkem. Úvodem pan starosta informoval, že z jednání

zastupitelstva bude pořízen audiozáznam, zastupitelstvo bylo řádně svoláno podle zákona

č. 131/2000 Sb. Zákona o hlavním městě Praze. Z jednání zastupitelstva jsou omluveni

zastupitelé paní Mgr. Hana Mužíková a pan Jiří Pancner, pan Libor Přerost přijde později. Pan

starosta konstatuje, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. Jako ověřovatelé zápisu jsou

pověřeni paní Hana Sekerová a pan Milan Benka.

Pan starosta otevírá diskusi k navrženému programu jednání.

V diskusi vystoupil pan Komárek a navrhuje zařazení bodu č. 10., 11. a 12. do programu

zastupitelstva.



Pan starosta nechal hlasovat o zařazení bodu č. 10 do programu.

Hlasování:

Pro — 8; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Mojžíš, Sekerová, Stočesová,

Proti - 0

Zdržel se — 0

Zařazení bodu č. 10 do programu bylo schváleno.

Pan starosta nechal hlasovat o zařazení bodu č. 11 do programu.

Hlasování:

Pro — 8; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Mojžíš, Sekerová, Stočesová,

Proti - 0

Zdržel se — 0

Zařazení bodu č. 11 do programu bylo schváleno.

Pan starosta nechal hlasovat o zařazení bodu č. 12 do programu.

Hlasování:

Pro — 8; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Mojžíš, Sekerová, Stočesová,

Proti - 0

Zdržel se — 0

Zařazení bodu č. 12 do programu bylo schváleno.

Pan starosta nechal hlasovat o programu jako celku.

Hlasování:

Pro — 8; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Mojžíš, Sekerová, Stočesová,

Proti - 0

Zdržel se — 0

Program dnešního jednání zastupitelstva byl schválen.

Pan starosta omlouvá paní ředitelku příspěvkové organizace ZŠ a MS, Praha — Nebušice paní

Šárku Vondrovou a její zástupkyni z důvodu absolvování důležitého školení v Čakovicích,

týkající se digitalizace systému ve školství.

Pan starosta předává slovo paní ředitelce příspěvkové organizace CSS Nebušice paní Evě

Čapkové, která informuje o proběhlých vánočních svátcích, besídce, pohoštění, dárcích pro

klienty. Informuje o posílení směn ve dnech 24. až 26. 12. na 3 pečovatelky nejen kvůli zajištění

komfortu klientů, ale také proto, aby pečovatelky mimo své povinnosti měly čas si s klienty i

povídat.

Centrum zkouší zavést novou službu monitorování klienta, kdy se na centrum obrátila rodina,

o dohled blízké osoby v případě jejich dlouhodobější nepřítomnosti. Klient zůstává doma a

telefonicky je ve spojení s centrem.

Dále paní ředitelka informuje o přijmutí nové klientky ve věku 99 let. Pani ředitelka přečetla

připravovaný program v roce 2020 pro své klienty.

Pan Přerost přišel na jednání ZMČ Praha — Nebušice v 17,09 hodin.

Pan Přerost opustil místnost v 17,11 hodin a vrátil se 17,12 hodin.

Pan starosta doplňuje paní ředitelku Čapkovou o informaci, že je zpracovaná dokumentace na

dostavbu centra, zažádáno o územní rozhodnutí a pokud nebudou žádné překážky, měla by

být dodělána veškerá stavební dokumentace, povolení pro dostavbu a příští rok by se mohlo

začít se stavbou.

Zástupce hasičů pan Karel Tregner informuje o zásazích dobrovolné jednotky hasičů, mimo

jiné, na silvestra kolem 6 hodiny ráno zasahovala jednotka v areálu Sárka.



1. Rozpočet Městské části Praha - Nebušice na rok 2020.

Předkládá: Viktor Komárek

V diskusi nikdo nevystoupil.

Návrh usnesení 11/01/2020:

Zastupitelstvo MČ Praha — Nebušice schvaluje předložený návrh rozpočtu

MČ Praha — Nebušice na rok 2020 v celkových příjmech 25.995.000, - Kč a v celkových

výdajích 27.145.600, - Kč s plánovaným schodkem ve výši 1.150.600, - Kč. Schodek je kryt

třídou 8 — financování zůstatkem základního běžného účtu.

Zastupitelstvo schvaluje rozpočet vedlejší hospodářské činnosti ve výši výnosů

3.677.000, - Kč a nákladů 1.297.000, - Kč s plánovaným ziskem 2.380.000, - Kč.

Hlasování:

Pro — 9; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Mojžíš, Přerost, Sekerová, Stočesová,

Proti - 0

Zdržel se — 0

Návrh usnesení byl přijat.

2. Rozpočtový výhled MČ Praha - Nebušice na roky 2021-2025.

Předkládá: Viktor Komárek

V diskusi nikdo nevystoupil.

Návrh usnesení 1V1I02l2020:

Zastupitelstvo MC Praha — Nebušice schvaluje předložený návrh Střednědobého výhledu

rozpočtu pro rok 2021—2025.

Hlasování:

Pro — 9; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Mojžíš, Přerost, Sekerová, Stočesová,

Proti - 0

Zdržel se — 0

Návrh usnesení byl přijat.

3. Sociální fond - fond zaměstnavatele pro rok 2020.

Předkládá: Viktor Komárek

V diskusi nikdo nevystoupil.

Návrh usnesení 1V1I03l2020:

Zastupitelstvo MC Praha — Nebušice schvaluje předložený návrh Sociálního fondu — fondu

zaměstnavatele a jeho rozpočtu na rok 2020.

Hlasování:

Pro — 9; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Mojžíš, Přerost, Sekerová, Stočesová,

Proti - 0

Zdržel se — 0

Návrh usnesení byl přijat.

4.vRozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněným členům zastupitelstva

MC Praha - Nebušice.

Předkládá: Viktor Komárek

V diskusi nikdo nevystoupil.

Návrh usnesení 1„ 1104/2020:

Zastupitelstvo MC Praha — Nebušice schvaluje odměny za výkon funkcí neuvolněným členům

zastupitelstva ve výši svého původního usnesení č. 02/23/2018 ze dne 17.12.2018.



Hlasování:

Pro — 8; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Mojžíš, Sekerová, Stočesová

Proti-0

Zdržel se — 1; Přerost,

Návrh usnesení byl přijat.

5. Plán činnosti finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha - Nebušice na rok 2020.

Předkládá: Jana Dvořáková

V diskusi nikdo nevystoupil.

Návrh usnesení 11/05/2020:

Zastupitelstvo Městské části Praha — Nebušice schvaluje předložený „Plán činnosti finančního

výboru Zastupitelstva MC Praha — Nebušice pro rok 2020“.

Hlasování:

Pro — 9; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Mojžíš, Přerost, Sekerová, Stočesová,

Proti - 0

Zdržel se — 0

Návrh usnesení byl přijat.

6. Plán činnosti kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha - Nebušice na rok 2020.

Předkládá: Jiří Mojžíš

V diskusi nikdo nevystoupil.

Návrh usnesení 11/06/2020:

Zastupitelstvo městské části Praha — Nebušice schvaluje předložený „Plán činnosti kontrolního

výboru Zastupitelstva MC Praha — Nebušice pro rok 2020“.

Hlasování:

Pro — 9; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Mojžíš, Přerost, Sekerová, Stočesová,

Proti - 0

Zdržel se — 0

Návrh usnesení byl přijat.

7. Připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“.

Předkládá: Viktor Komárek

V diskusi vystoupil pan Přerost, který se ptá, zda se připojení ke kampani týká vyvěšování

vlajky. Paní Dvořáková se ptá, zda se vlajka vyvěšuje každý rok. Pan starosta odpovídá, že

vlajka se vyvěšuje každý rok na základě usnesení, hlasováním členy zastupitelstva.

Návrh usnesení 11/07/2020:

Zastupitelstvo MČ Praha — Nebušice souhlasí svyvěšením „Vlajky pro Tibet.“

Hlasování:

Pro — 7; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Sekerová, Stočesová,

Proti-0

Zdržel se — 2; Mojžíš, Přerost,

Návrh usnesení byl přijat.



8. Zveřejnění záměru zřízení služebnosti.

Předkládá: Viktor Komárek

V diskusi nikdo nevystoupil.

Návrh usnesení 11/08/2020:

Zastupitelstvo Městské části Praha — Nebušice souhlasí s vyvěšením záměru uzavřít Smlouvu

o zřízení služebnosti spočívající v povinnosti vlastníka pozemku p. č. 549/1

a p. č. 549/2, oba v k. ú. Nebušice, tj. Tělocvičné jednoty Sokol Nebušice, IČO: 45247404,

strpět umístění stavby občanského vybavení č.p. 610 (stojící na pozemcích p. č. 549/2 a p. č.

550/3, oba vk. ú. Nebušice) na tomto pozemku, a dále služebnosti přístupu ke stavbě

občanského vybavení č. p. 610 a umožnění jejích oprav, rekonstrukce a údržby, a to k tíži

pozemku parc. č. 549/1 v k. ú. Nebušice.

Hlasování:

Pro — 9; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Mojžíš, Přerost, Sékérová, Stočesová,

Proti - 0

Zdržel se — 0

Návrh usnesení byl přijat.

9. Protokol číslo PPI36/02/712020 o předání a převzetí stavby č. 2950131 - „Cyklostezka

Nebušice - Přední Kopanina, trasa 1. Gabrielka - Sv. Juliána“.

Předkládá: Viktor Komárek

V diskusi vystoupil pan Přerost, který se ptá, zda je to včetně asfaltové cesty. Pan starosta

vysvětluje, že se to týká pouze cyklostezky, ne asfaltové cesty. Dále se pan Přerost ptá, zda

úřad přebírá všechny cyklostezky. Je mu odpovězeno, že postupně ano.

Návrh usnesení 11/09/2020:

Zastupitelstvo Městské části Praha — Nebušice schvaluje předávací protokol číslo

PP/36/02/7/2020 na převod stavby č. 2950131 s názvem „Cyklostezka Nebušice — Přední

Kopanina, trasa 1. Gabrielka — Sv. Juliana“, která je umístěna na pozemku parc. č. 1265,

k. ú. Nebušice. Předávající Hlavní město Praha předává MČ Praha — Nebušice stavbu

vpořizovací ceně 1016 519,36 Kč. Zastupitelstvo pověřuje starostu kpodpisu tohoto

předávacího protokolu.

Hlasování:

Pro — 9; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Mojžíš, Přerost, Sékérová, Stočesová,

Proti - 0

Zdržel se — 0

Návrh usnesení byl přijat.

10. Projednání případného prodeje pozemku parc. č. 9891158, k. ú. Nebušice.

Předkládá: Viktor Komárek

V diskusi nikdo nevystoupil.

Návrh usnesení 11/10/2020:

Zastupitelstvo Městské části Praha — Nebušice souhlasí s vyvěšením záměru prodat pozemek

parc. č. 989/158, k. ú. Nebušice o celkové výměře 14 m2, druh pozemku orná půda, vlastníkům

sousedního ozemku parc. č. 163/8, k. ú. Nebušice, manželům_

—bytem—, 164 00 Praha — Nebušice za cenu dle znaleckého

posudku nebo za cenu dle aktuální cenové mapy, tj. 4 510,- Kč za 1 m2. Případné zhotovení

znaleckého posudku si na vlastní náklady zajistí žadatelé. Zastupitelstvo pověřuje starostu

k podpisu záměru.



Hlasování:

Pro — 9; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Mojžíš, Přerost, Sekerová, Stočesová,

Proti - 0

Zdržel se — 0

Návrh usnesení byl přijat.

11. Informace o rozpočtových opatřeních starosty MČ Praha - Nebušice.

Na vědomí.

12. Odstoupení od Darovací smlouvy s GP Plus s.r.o..

Předkládá: Viktor Komárek

V diskusi vystoupil pan Přerost, který se ptá, kdo inicioval tuto darovací smlouvu a čeho se

týkala. Pan starosta odpovídá, že pan Jan Holub a týkala se zpracování územní studie ZAPAD

Nebušic.

Návrh usnesení 11/11/2020:

Zastupitelstvo Městské části Praha — Nebušice odstupuje od Darovací smlouvy uzavřené

s firmou GP Plus s.r.o., IČ 27115666, se sídlem Arkalycká 877/4, Praha 4, kterou schválilo

svým usnesením č. 13/11/2016 dne 18.04.2016. Důvodem odstoupení je nerealizace

předmětu darovací smlouvy (zpracování územně plánovacího podkladu).

Hlasování:

Pro — 9; Benka, Buddeus, Dvořáková, Komárek, Marko, Mojžíš, Přerost, Sekerová, Stočesová,

Proti - 0

Zdržel se — 0

Návrh usnesení byl přijat.

13. Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva.

14. Různé.

- Paní Sekerová informuje o posunutí data vydání Zpravodaje na 6. března 2020, kdy

veškeré podklady a náměty do zpravodaje je nutné zaslat nejpozději do 26. února

2020.

- Pan starosta informuje o spuštění nových webových stránek MČ Praha — Nebušice a

o možnosti stáhnout si do chytrých telefonů aplikaci „V obraze“, kde se nastaví

MČ Praha — Nebušice a na telefon budou přicházet veškeré upozornění na nové

informace vložené na stránky MČ Praha — Nebušice.

Jednání zastupitelstva ukončeno v 17,50 hodin.

lng. Viktor lgomárek

Starosta MC Praha—Nebušice

Ověřovatelé:

Sekerová Hana Benka Miloslav


